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نكته بازی

طی چند روز اخیر بار دیگر نام مجتبی محرمی ســر 
زبان ها افتاد. ستاره سابق پرسپولیس دچار عارضه قلبی 
شد و سر از بیمارســتان درآورد؛ خبری نگران کننده 
که واکنش هــای زیادی به دنبــال آورد و حتی یحیی 
گل محمدی هم با انتشــار یک استوری برای او آرزوی 
سلامتی کرد. خوشــبختانه موضوع به خیر گذشت و 
محرمی مرخص شد. پس از آن رسانه ها سراغش رفتند 
و او به این وسیله از کســانی که در این مدت به یادش 
بودند تشکر کرد. محرمی البته حرف های فنی هم زد که 
نکته جالب توجه در این مورد، موج مثبت همیشگی بود 
که در حرف های این چهره محبوب موج می زد. او به طور 
ویژه به حمایت از شهاب زاهدی پرداخت؛ مهاجم جدید 

قرمزها که در بازی هفتــه اول در برابر آلومینیوم اراک 
توقعات را برآورده نکرد و زیر فشار انتقادات قرار گرفت. 
محرمی گفت هنوز برای قضاوت خیلی زود است و باید 
به شهاب فرصت داد. او حتی بخشی از اعتبارش را هزینه 
کرد و برای روحیه دادن به زاهدی گفت پرســپولیس 

چهارشنبه تراکتور را با گل شهاب خواهد برد.
داستان محرمی، داســتان جالبی است. او خیلی زجر 
کشیده، از نظر مالی و مادی به حقش نرسیده، شاید به 
اندازه کافی قدر ندیده اما این باعث نشده مثل خیلی از 
پیشکسوتان پشت زبان نیش دار و گزنده اش، مشغول 
انتقام گرفتن از بازیکنان امروزی باشد. شاید به رفتار 
علیرضا بیرانوند در فســخ قرارداد انتقاد داشته باشد 

اما آنقدر محترمانــه برخورد می کند کــه اصلا جای 
واکنش و ناراحتی برای کسی نمی ماند. او حتی از مهدی 
هاشمی نسب هم دفاع می کند و مثل همه این سال ها 
می گوید یاغی سرخابی ها به خاطر خانواده اش »پول« را 
انتخاب کرده و سزاوار شماتت نیست. ادبیات محرمی 
در مورد امیر قلعه نویی هم سرشــار از احترام و محبت 
اســت؛ کســی که درگیری با او در دربی دی ماه سال 
73باعث محرومیت طولانی مدت محرمی شد. مجتبی 
چیزی از مال دنیا ندارد. ثروت واقعی او در نگاهش است؛ 
نوعی بی نیازی رشــک برانگیز. روزگار او را سوزاند اما 
هیچ وقت راضی به سوختن هیچ کس نیست و این خیلی 

ارزشمند است.

در مورد مجتبی محرمی؛ ستاره سوخته ای که نگاهش به موج مثبت مجتبی
دیگران هیچ وقت منفی نیست

 امیدوارم به امیدوارم به
 جام  جام ملت ها ملت ها برومبروم

امیرحسین اعظمی|  آرش رضاوند که سال 
گذشــته فصل خوبی را در اســتقلال پشت سر 
گذاشت، در شروع فصل جدید لیگ برتر دوباره در 
ترکیب آبی های پایتخت درخشید و در بازی با صنعت 
نفت گل اول را به ثمر رساند. شاگردان جواد نکونام در 
شرایطی به این برد مهم دست پیدا کردند که در هفته های 
گذشته با چالش ها و مشکلات خاصی روبه رو بودند ولی در 
شروع لیگ اتفاقات خوبی برای استقلال رقم خورد و رضاوند 
هم تأکید می کند که این برد می تواند انگیزه استقلال را 
برای بازی های بعدی چندبرابر کند. رضاوند بعد از بازی 
با صنعت نفت در میکسدزون به سؤالات همشهری 

ورزشی پاسخ داد.
 

 فکر می کردی 3گل به صنعت 
نفت بزنید؟

می دانستیم بازی ســختی داریم ولی 
هدفی جز برد نداشــتیم. کادر 
فنی هم تأکیــد کرده بود 
که باید این بازی را ببریم 
و خوشبختانه همین اتفاق 
هم رخ داد. گرما و رطوبت 
هوا واقعا کار ما را سخت کرده 
بود ولی خوشحالم که هم خوب فوتبال بازی کردیم و هم 
نتیجه خوبی گرفتیم. قطعا این برد انگیزه و روحیه ما را برای 
بازی های بعدی بیشــتر خواهد کرد. این را هم بگویم که 
صنعت نفت تیم ضعیفی نیست و آنها مطمئنا در هفته های 

بعدی نتایج خوبی خواهند گرفت.
 

 فصل را هم با گلزنی شروع کردی و حتما 
بابت این اتفاق خوشحالی؟

موفقیت تیم از هر چیزی مهم تر است و من هم خوشحالم 
که به تیمم کمک کردم. امیدوارم این روند را ادامه دهم. ما 
پیش فصل چندان خوبی نداشتیم و حتی به اردو هم نرفتیم 
ولی بچه ها با همدلی و اتحاد توانستند بازی خوبی را به نمایش 

بگذارند  و خواسته های کادر فنی را در زمین پیاده کنند.
 

 این پنجمین گل تــو در تیم های تحت 
هدایت جواد نکونام بود، درست است؟

بله، من در فولاد هم زیرنظر آقاجواد شرایط خوبی داشتم 
و امیدوارم امســال هم طوری بازی کنم که جواب اعتماد 
سرمربی را بدهم. البته زدن یک گل مرا راضی نمی کند و 
می خواهم حتی عملکردی بهتر از فصل گذشته داشته باشم.

 
 با توجه به تغییر سیستم استقلال نسبت 

به سال قبل، آیا وظایف تو هم تغییر کرده؟
پارسال 3-3-4 بازی می کردیم و امسال 1-3-2-4 بازی 
می کنیم. هر مربی هم تفکرات خــودش را دارد، فعلا که 
یک بازی انجام داده ایم و در شــروع مسابقه در پست 8 و 
10بازی کردم ولی در نیمه دوم هافبک دفاعی بودم. برای 
من مهم این است که خواسته های کادر فنی را به بهترین 

شکل انجام دهم.
 

 به تیم ملی دعوت می شوی؟
تلاش می کنم این اتفاق رخ دهد و امیدوارم همراه تیم ملی 

به جام ملت ها بروم.
 

 قانون سقف بودجه را قبول داری؟
این قانون قطعا رعایت نمی شود. در بعضی تیم ها بازیکنانی 
داریم که یک میلیون دلار پول گرفته انــد، آیا با این مبالغ 
می توان ســقف بودجه را رعایت کرد؟ این قانون پول های 

زیرمیزی در فوتبال ایران را زیاد می کند و نظر من این است 
که قانون سقف بودجه کارشناسی شده نیست. رعایت فیرپلی 
مالی اصلا این چیزی نیست که وضع کرده اند. تنها تیمی که 
سقف را رعایت کرده استقلال است و نمی دانم چرا با اینکه 

این همه بازیکن از دست دادیم، سقف ما پر شده است.
 

 در مورد بازی با ملوان چه نظری داری؟
همه بازی ها سخت اســت و نباید هیچ تیمی را دست کم 
بگیریم. ما میزبان هستیم و باید 3امتیاز این بازی را بگیریم، 

ملوان هم تیم قابل احترامی است.
 

 حتما می دانی که ورزشگاه آزادی با چه 
شرایطی روبه رو است؟

بله، ما این حق را داریم که از حمایت هواداران بهره ببریم و 
امیدوارم باشگاه در این زمینه به فکر باشد که اگر قرار نیست 
هواداران به ورزشگاه بیایند، جایی بازی کنیم که هواداران 
استقلال هم حضور داشته باشند. ما در آبادان شرایط سختی 
را تجربه کردیم و تیم حریــف از حمایت هوادارانش بهره 

می برد، این امتیاز برای هر تیمی مهم است.
 

 استقلال در فاز تهاجمی بازیکنانی مثل 
مهدی قائدی و محمد محبی را از دست داده است. 
به نظر تو بابت جدایی این دو بازیکن ضرر نمی کنید؟

این دو بازیکن واقعا مهره های تأثیرگذاری بودند که روی 
30گل استقلال تأثیر مستقیم داشتند. به هر حال شرایط 
طوری پیش رفت که قائدی و محبی جدا شدند ولی نفرات 
جایگزین و دیگر بازیکنان هم انگیزه بالایی دارند تا خودشان 
را نشان دهند. هر تیمی ممکن است با تغییراتی مواجه شود 
و دیگر فکرکردن به سال گذشته درست نیست. ما تلاش 

می کنیم تا بهترین نتایج را بگیریم.

ما هم باور کردیم!
یکی از اتفاقات پرسروصدای این چند روز، استوری عجیبی بود که 
رضا کرمانشاهی، داور پیشین فوتبال و مدیر اجرایی فعلی باشگاه 
تراکتور منتشــر کرد. او زیر تصویری از هــوادار بدحال تراکتور در 
نقش جهان، خطاب به سپاهانی ها نوشته بود: »این بازی، برگشت هم 
دارد.« بسیاری از ناظران چنین پیامی را تهدید سپاهانی ها دانستند. 
بعد از اینکه موضوع کلی جنجالی شد، کرمانشاهی استوری اش را 
پاک کرد و به یک خبرگزاری گفت: »هواداران تیم های دیگر برای من 
قابل احترام هستند. انتشار این استوری فقط به خاطر نتیجه ای بود 
که گرفتیم. می خواستم بگویم در بازی برگشت جبران می کنیم .« 
شما گفتی و ما هم باور کردیم! می دانیم که لایک گرفتن از هواداران 
پرشمار تراکتور شیرین اســت اما برای یک نفر در سن و سال شما 

خوب نیست چیزی بنویسد که کمی بعد ناچار شود حذفش کند.

ما بودیم، عکس نمی گذاشتیم
یکی از انتقال های مهم فوتبال اروپا، جدایی هری کین از تاتنهام و پیوستن 

او به بایرن مونیخ بود. ستاره انگلیسی با قراردادی به ارزش 120میلیون 
یورو راهی قطب فوتبال آلمان شــد؛ عددی که به پول ما می شود 

حدود 5500میلیارد تومــان. این معادل ســازی اعداد دلاری، 
خیلی رایج شــده و مرتضی پورعلی گنجی هم یک استوری با 
همین مضمون منتشر کرد. او عکس خودش و کین را در جریان 
یک دوئل هوایی در بازی ایران و انگلســتان گذاشت و نوشت: 
»5500میلیارد تومان؛ نوش جان هری جان« خب البته ما نکته 

ظریف نهفته در استوری پورعلی گنجی را گرفتیم اما عرض مان 
این است که اگر جای او بودیم، همه تصاویر بازی با انگلیس را پاک 

می کردیم و هر کجا هم عکسی از آن مسابقه دیدیم، رو برمی گرداندیم. 
شما نتیجه آن بازی یادت هست و باز استوری می گذاری؟!

دیگر فرصت اشتباه نداری
برخی رسانه ها گزارش داده اند یحیی گل محمدی بالاخره نام مهاجم 
خارجی مورد تأییدش را به باشگاه داده و روند جذب این بازیکن شروع 
شده است. مطابق معمول در مورد اینکه فوروارد مورد نظر کیست 
گمانه زنی های زیادی صورت گرفته اما یک نکته را با قطعیت می توان 
گفت؛ اینکه این بار یحیی فرصت اشتباه ندارد و باید کسی را انتخاب 
کند که به درد تیمش بخورد. ســرمربی پرسپولیس طی سال های 
گذشته به دفعات بازیکنان خارجی را به تیم اضافه کرده که مخصوصا 
در خط حمله به کار نیامده اند. در حقیقت اگر لوکادیا را یک استثنا 
بدانیم، می رسیم به نفراتی همچون استوکس، اوساگونا، تمیروف، پریرا 
و... که هر یک به دلایلی نتوانستند به پرسپولیس کمک کنند. این 
بار اما پرسپولیس مهاجم شش دانگ به درد بخور می خواهد، وگرنه 

کارش برای تکرار قهرمانی خیلی سخت خواهد شد.

مثل همیشه مدعی هستیم
ما تلاش می کنیم تا بهترین عملکرد را داشته باشیم و استقلال همیشه جزو مدعیان است. البته همه می دانند امسال چه 

شرایطی داریم و چه اتفاقاتی رخ داده است. من معتقدم تیم هایی مدعی قهرمانی هستند که وحشتناک هزینه کرده اند. 
ما این همه بازیکن از دست دادیم و چند بازیکن هم جذب کردیم و نمی دانم چطور سقف بودجه پر شده است!

آرش رضاوند، ستاره استقلال می گوید مدعیان قهرمانی امسال همان تیم هایی هستند که وحشتناک هزینه کرده اند


